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Financieel 
gezond naar 
de nieuwe 
pensioen-
regeling 
De financiële situatie van het pensioen-
fonds is op dit moment goed. Hoe staat 
het met de nieuwe pensioenregeling? 
Pas als alles in orde is gaan we over. 
Hans van Gils en Danse Sonneveld 
lichten het toe.
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De financiële situatie van SPD is volgens Hans “behoorlijk 
goed”. Hij wijst op goede beleggingsmaanden die achter 
ons liggen. “Ondanks de onrust in de wereld met de 
conflicten in Gaza en Oekraïne zijn de beurzen alleen maar 
gestegen. En daarnaast is de rente niet gedaald. Ook dat is 
goed nieuws voor pensioenfondsen.”

Buffer
Twee keer goed nieuws en dat zien we terug in de 
dekkingsgraad (die geeft aan hoe financieel gezond het 
fonds is). In mei stond die op 115%. “Als die stand tot 
aan het eind van het jaar zo blijft dan hebben we een 
mooie buffer die we onder de (gewezen) deelnemers en 
pensioengerechtigden kunnen verdelen als we starten met 
de nieuwe regeling.” Op onze website is het verloop van de 
dekkingsgraad van maand tot maand te volgen.

Voor een vlotte overgang naar de nieuwe pensioenregeling 
is het nodig dat de dekkingsgraad eind van het jaar in ieder 
geval 105% bedraagt. “Is die substantieel hoger dan kunnen 
we extra pensioen uitdelen aan iedereen.” Wat kan nog roet 
in het eten gooien? “Als de rente komende maanden toch 
flink daalt en ook als de beurzen onderuit gaan. Dan kan 

onze dekkingsgraad nog een flinke tik krijgen. Niemand 
heeft een glazen bol. Er kan altijd iets gebeuren.”
 
Maatregelen om te beschermen
Om de kans op een flinke duikeling van de dekkingsgraad 
te verlagen heeft het SPD-bestuur besloten om maat-
regelen te nemen. Hans: “We zetten in op een tijdelijke 
verlaging van het risico. Dat doen we door ons in te dekken 
tegen een stevige rentedaling. Ook zit er tijdelijk minder geld
in aandelen.” Volgens Hans verhoogt dit de kans om de 
dekkingsgraad fors boven de 105% te houden. “Ook de 
kans op iets extra’s voor iedereen wordt hierdoor zekerder.”

Om de dekkingsgraad te beschermen werd voor dit jaar ook
al besloten om slechts een beperkte indexering door te 
voeren van 0,7%. In 2023 kregen (gewezen) deelnemers en
pensioengerechtigden er nog 9,9% aan extra pensioen bij.  n

Extra pensioen voor alle deelnemers en pensioen-
gerechtigden als we volgend jaar overgaan naar de nieuwe 
pensioenregeling? Die kans is reëel. Bestuurslid Hans van Gils 
(ook voorzitter van de Beleggingsadviescommissie) vertelt er meer over.

Scan QR-code

voor inzicht

financiële situatie  

←

Financieel gezond
over naar de 
nieuwe regeling

https://www.pensioenfondsdierenartsen.nl/het-pensioenfonds/financiele-situatie
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Dat zegt SPD-bestuursvoorzitter Danse Sonneveld over de 
overstap begin volgend jaar naar de nieuwe SPD-regeling. 
“Alleen als alle voorbereidingen goed zijn afgerond gaan we 
op 1 januari over. We gaan niet gokken met onze pensioenen. 
We doen het alleen als het verantwoord kan. Deze overgang 
kun je maar 1 keer doen. Het moet meteen goed.” Volgens 
Danse is er tot nu toe geen aanwijzing dat het niet gaat 
lukken, “maar er moet nog wel veel gebeuren.”

Twee sporen
Danse benoemt 2 sporen die voor de overgang cruciaal zijn. 
Het ene spoor is het omzetten van het administratiesysteem 
en het opnieuw inregelen van het vermogensbeheer voor de 
individuele pensioenpotjes die we straks krijgen. “Dat is een 
omvangrijk IT-project, waarin veel nieuw gebouwd wordt. 
Een gigantische klus die ook nog eens grondig gecheckt 
en gedouble-checkt moet worden. Pas als alles goed werkt 
kunnen we straks over naar de nieuwe pensioenregeling.” 
Het andere spoor is de nieuwe wettelijke regels correct 
vertalen naar de pensioenpraktijk. “Toezichthouders DNB 
en AFM stellen hoge eisen. Alle details moeten in orde zijn. 
Daar hebben we regelmatig contact over. De complete 
omschrijving van ons plan van aanpak ligt ter goedkeuring bij 
de toezichthouders. Het wachten is nu op groen licht.”

Zoeken naar de juiste interpretatie
Het goed interpreteren van nieuwe wettelijke regels is best 
nog een zoektocht, zegt Danse. “Voor alle pensioenfondsen 
is het nieuw. Ook voor DNB is het de eerste keer. Iedereen 
moet het wiel uitvinden. Het is de kunst om de juiste keuzes 
te maken die voldoen aan de nieuwe wet en ook uitvoerbaar 

zijn. We overleggen hierover bijvoorbeeld ook met SPF, 
het pensioenfonds van de fysiotherapeuten. Zij willen ook 
begin volgend jaar de overstap maken. We delen kennis en 
inzichten; over en weer leren we van elkaar in dit proces.”

Hoeveel zit er in mijn potje?
Iedereen wil natuurlijk weten hoeveel geld in het persoonlijke 
pensioenpotje komt. “Dit najaar krijgt iedereen daarvoor 
een prognose. Maar hoe het precies uitpakt wordt pas 
volgend voorjaar duidelijk. Dat komt omdat de totale waarde 
van ons pensioenvermogen tot de laatste dag van het jaar 
blijft veranderen (onder meer door de beleggingen en de 
rentestand). Begin volgend jaar kunnen pas de definitieve 
berekeningen worden gemaakt.”

Oproep aan iedereen
Danse roept alle deelnemers  
en pensioengerechtigden op  
zich te verdiepen in de 
veranderingen. “Alle dieren-
artsen moeten in 2025 zelf keuzes 
maken. Dan moet je wel weten waarover het gaat. 
Wij zorgen op allerlei manier voor informatie. Op onze 
website hebben we bijvoorbeeld een landingspagina 
waar per doelgroep informatie te vinden is. Daarnaast 
vraag ik iedereen om te checken bij ‘Mijn pensioen’ 
op de website of de persoonlijke gegevens kloppen. 
“De kwaliteit van de data is heel belangrijk voor een 
succesvolle overgang.”  n

“De overgang op 1 januari 2025 is een grote uitdaging, maar we liggen op koers. 
Samen met enkele andere fondsen zijn we de eerste die de overstap maken naar de 
nieuwe regels voor pensioen. Wel zeggen we: de datum is niet heilig. Als er ergens 
twijfels opduiken dan nemen we meer tijd. Als we het doen, doen we het goed.”

 ‘Pas als alles in orde is 
gaan we over’

JUN2024
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“Voor iedereen is de overstap nieuw. Voor het SPD- 
bestuur, voor het bestuur van onze deelnemers-
vereniging DPD en ook voor ons als VO. Zelfs in 
pensioenland is niemand ons voorgegaan. Dus het is 
echt pionieren. We werken nauw samen. Als VO zitten 
we bovenop het proces, we kijken kritisch mee en ook 
dragen we zelf ideeën en suggesties aan.

‘We hebben dezelfde kennis en informatie’
Aan de overgang naar de nieuwe regels voor 
pensioen gaat een jarenlange voorbereiding vooraf. 
Bregje: “Sinds 2021 worden er elke twee maanden 
kennissessies georganiseerd. Daar zijn de twee 
besturen steeds bij en ook het VO. We hebben dezelfde 
kennis en informatie die nodig is om een gedegen 
onafhankelijk oordeel te vormen.” 

Bregje vertelt dat het VO van buitenaf een eigen 
adviseur heeft aangetrokken. “Een expert die met een 
frisse blik met ons meekijkt. Anders zit je met z’n allen 
toch in dezelfde trechter. Vandaar dat we per se een 
pensioendeskundige van buitenaf wilden om ons te 
adviseren.”

“De overstap naar de nieuwe regeling is een 
grote stap. Natuurlijk wordt dat goed voorbereid. 
Als Verantwoordingsorgaan (VO) zijn we daar 
nauw bij betrokken. We denken mee en kijken 
vooral vanuit de ogen van de deelnemers en 
de pensioengerechtigden. Van elke beslissing 
willen we weten hoe het in de praktijk uitpakt.” 
Aldus VO-lid Bregje Witlox.

Wilt u meer informatie over de nieuwe regeling  
en de stappen die komende tijd worden gezet? 
Neem eens een kijkje op de landingspagina op 
onze website.  
 
Niet alleen deelnemers en pensioengerechtigden 
willen graag precies weten wat de gevolgen zijn van de 
nieuwe regeling. Dat geldt ook voor anderen. Denk aan 
ex-collega’s die vroeger als dierenarts hebben gewerkt 
maar nu iets anders doen. 
Of dierenartsen die arbeidsongeschikt zijn of ex-
partners van dierenartsen. Voor iedereen is 
informatie ‘op maat’ te vinden op onze website. 

Praktische info
We hebben daarvoor een landingspagina opgezet 
met informatie per doelgroep. Die vindt u hier: 
pensioenfondsdierenartsen.nl/de-nieuwe-
pensioenregeling . U kunt er terecht voor praktische 
info over uw eigen situatie en ook voor algemene uitleg 
over de regeling, het overgangsproces, de tijdlijn, 
etc. Aan de hand van heldere teksten, animaties en 
infographics krijgt u een goed beeld van de overgang 
naar de nieuwe pensioenregeling volgend jaar en 
de praktische gevolgen. De landingspagina is in 
ontwikkeling. We vullen het steeds aan en schaven het 
bij waar nodig.

Meer weten over 
de nieuwe regeling? 
Ga naar onze speciale
landingspagina 

Of scan de QR-code   

Meer informatie over de 

nieuwe pensioenregeling 

←

https://www.pensioenfondsdierenartsen.nl/de-nieuwe-pensioenregeling
https://www.pensioenfondsdierenartsen.nl/de-nieuwe-pensioenregeling
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Beoordeling VO aan toezichthouder 
voorgelegd
Het VO heeft een visie geschreven over de opzet en 
uitvoering van de nieuwe regeling. “We hebben over 
6 verschillende thema’s een advies op papier gezet. 
Dat gaat over onderwerpen als invaren, communicatie 
en risicohouding. Daarnaast hebben we ook nog over 
7 andere onderwerpen een beoordeling geschreven.”
Bregje zegt dat de samenwerking goed verloopt. 
Onze kritische houding wordt gewaardeerd. Zo hebben 
we bijvoorbeeld duidelijk naar voren gebracht dat de 
overgang in 2025 alleen moet plaatsvinden als aan alle 
randvoorwaarden is voldaan. De datum moet geen 
doel op zich zijn.”

‘Verdiep jezelf erin’
Het SPD-bestuur 
gaat deelnemers en 
pensioengerechtigden op 
allerlei manieren informeren 
over de veranderingen. 
Bregje: “Wij willen iedereen 
op het hart drukken deze 
informatie ook tot zich te 
nemen. Het gaat immers 
over je eigen pensioen en 
de keuzes die je hierin kunt 
maken!”  n

De belangrijkste cijfers in één oogopslag in beeld. 
Van het jaarverslag over 2023 hebben we een 
overzichtelijke infographic gemaakt.   

Hoeveel deelnemers telde SPD in 2023? Bijna 
honderd meer dan vorig jaar (4.651). Hoe groot was 
het vermogen van het pensioenfonds in 2023? Bijna 
€1,6 miljard (ruim €100 miljoen hoger dan het jaar 
daarvoor). Hoe scoorden onze beleggingen vorig jaar? 
Met +7,2% scoorden we iets lager dan onze benchmark 
(7,8%) waarmee we onze beleggingsprestaties 
vergelijken.  

Over dit soort gegevens 
gaat de infographic ‘2023 
in cijfers’. U vindt die op 
onze website. Leest u liever het complete 
jaarverslag? Ook dat vindt u op de website. 

Tot slot nog een paar cijfers: aan premie 
betaalden we met z’n allen vorig jaar ruim 
€46 miljoen. We keerden bijna €43 miljoen 
uit aan pensioenen. En 97 dierenartsen 
gingen vorig jaar met pensioen; 15 meer 
dan in 2022.  

 ‘We kijken vanuit
de ogen van deelnemers 
en pensioengerechtigden’

2023 in het kort

JUN2024

2023
in cijfers

←

https://www.pensioenfondsdierenartsen.nl/de-pensioenregeling/2023-in-cijfers
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De jaarlijkse algemene ledenvergadering (AV) van onze deelnemers-
vereniging (DPD) op 16 april ging vooral over de overgang naar de 
nieuwe regeling. Belangrijke veranderingen zijn besproken en ook de 
voorbereidingen op de transitie die volop gaande zijn. 
 
Uitgebreid is er stilgestaan bij de variabele uitkering. Vanaf volgend jaar gaat 
het SPD-pensioen meebewegen met de economie. Tijdens de vergadering 
is getoond hoe dat in de praktijk werkt. Ook is de invoering van ‘het vlakke 
premiepercentage’ besproken. Daarbij is benadrukt dat iedereen, maar 
vooral de 45-plussers, er goed aan doet om naast zijn SPD-pensioen extra 
geld opzij te zetten voor later. Hiervoor is het mogelijk om bij SPD vrijwillig 
extra pensioen te sparen.  

Dierenartsen bereiden zich voor 
Terugkijkend op de AV zegt DPD-bestuurslid Chantal Duijn: “Het is fijn te 
merken dat dierenartsen door de nieuwe wet, de veranderingen en de hele  
overgang zich meer en meer verdiepen in hun pensioen. Velen zijn op zoek 
naar wat de verandering voor hun situatie betekent. Er wordt goed en kritisch  
meegedacht, dat was ook op de AV goed te merken. Daar zijn we blij mee.”  

Keuzes maken
Vorig jaar heeft de deelnemersvereniging belangrijke knopen doorgehakt. 
Dit jaar is het aan SPD om de overgang naar de nieuwe regeling in 
goede banen te leiden. Volgend jaar zijn ook de deelnemers en de 
pensioengerechtigden aan zet. Ook hierover is tijdens de AV gesproken. 
Er zijn diverse keuzes te maken. Zo moeten bijvoorbeeld alle deelnemers 
aangeven voor welk beleggingsprofiel ze kiezen. Een andere keuze is dat 
dierenartsen die vlak voor hun pensioen staan moeten kiezen of ze een 
vast of een variabel pensioen willen. Het pensioenfonds helpt hen daarbij. 
Zo is er bijvoorbeeld een uitgebreide landingspagina opgezet waar u veel 
informatie per doelgroep vindt en antwoorden op veelgestelde vragen. 

Terugkijken?
Wilt u de AV-vergadering terugkijken?
Dat kan. Op onze website vindt u een 
videoverslag. 

Of scan
de QR-code 

Ga voor meer informatie over de 
pensioenregeling van SPD naar
de website. 
www.pensioenfondsdierenartsen.nl 

Premienota gemist?
Uw premienota staat in ‘Mijn archief’ 
op uw portaal. U ontvangt van ons een 
e-mail als de nota voor u klaar staat.
Ook alle andere post voor u vindt u in 
‘Mijn archief’.  

COLOFON
Ons Pensioen wordt toegezonden aan alle 
deelnemers en pensioengerechtigden van 
het pensioenfonds en is een gezamenlijke 
uitgave van SPD en DPD.

Redactie en eindredactie: 
het bestuur van Stichting Pensioenfonds 
voor Dierenartsen en het bestuur van 
deelnemersvereniging DPD. 

Stichting Pensioenfonds voor Dierenartsen is 
een zelfstandig beroepspensioenfonds. Achmea 
Pensioenservices N.V verzorgt in opdracht van 
het bestuur van het pensioenfonds de admini-
stratie en de uitvoering van de pensioenregeling. 

Deze pensioenkrant is met uiterste zorg samen-
gesteld. Aan de krant kunnen geen rechten
worden ontleend.

Wat waren de highlights 
van de AV?
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